
Z A P I S N I K  

sa 23. sjednice Općinskog vijeća Općine Rugvica 

održane 15.02.2024. godine sa početkom u 08,00 sati 

u vijećnici Općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 

Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, gđa. Ivana Jakovljević , gđa. Violeta Molnar, 

gđa. Tea Kolčić, g. Tomislav Mayer Kralj, gđa. Paula Jozipović, g. Ivica Gavran 

Izočni: g. Velimir Krznar, g. Ilija Ravlić, g. Ivica Legin, g. Željko Vojković, gđa. Ruža Miletić. 

Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 

                             gđa. Ana Baštijanović, Službenica ovlaštena za privremeno obavljanje 

                             poslova pročelnika JUO-a, 

                             gđa. Slavica Kalaica, voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje i  

                             komunalne djelatnosti  

                             g. Igor Đuran, novinar 01 portala, 

 

Zapisničarka: Marija Čabraja. 

 

Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, utvrđuje 

da je sjednici od 13 vijećnika nazočno 8, dakle, postoji kvorum za pravovaljano donošenje 

odluka, te predlaže sljedeći dnevni red sa čime se vijećnici slažu, te se nakon glasovanja 

jednoglasno, sa 8 glasova „za“ usvaja sljedeći 

 

D N E V N I R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 22. sjednice Općinskog vijeća održane 18.01.2024. god., 

2. Pitanja i prijedlozi, 

3. I. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 

2026. god., 

a) I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2024. god., 

b) I. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu, 

4. Zaključak o isplati uskrsnice umirovljenicima, korisnicima zajamčene minimalne 

naknade, korisnicima nacionalne naknade za starije osobe i korisnicima osobne 

invalidnine u 2024. godini. 

 

Ad. 1. 

Općinsko vijeće jednoglasno, sa 8 glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa 22. sjednice Općinskog vijeća održane 18.01.2024. god. 

 

Ad. 2. 

A) g. Mato Čičak kaže kako je bilo više pitanja u vezi sekundarne kanalizacije te navodi da su 

pitanja upućena VIOZŽ-u koji su za to zaduženi. Govori kako postoji više stvari koje se moraju 

otkloniti od strane izvođača da bi VIOZŽ mogao preuzeti kanalizaciju. Sve je pod jednom 

dozvolom te sada ugrađuju “stantove” u svrhu proširivanja cijevi. Kada se sve otkloni ide 

tehnički pregled i preuzimanje kanalizacije. 

B) g. Emil Majstorović kaže kako ljude buni to što je odvoz papira i plastike sada različitim 

danima, a prije su plastiku i papir odvozili isti dan. Dosta ljudi ne zna za raspored odvoza pa 

predlaže, ukoliko se može zatražiti prema Eko – floru, da ponove te obavijesti. 



g. Mato Čičak kaže da se Općina bavi već pola godine sa Eko-florom. Oni su tražili ukupnu 

cijenu nešto više od 26 eura, na što Općina nije pristala te je uspjela dogovoriti umanjenje cijene 

za 2., 3., i 4. odvoz. Druge jedinice plaćaju skuplje, dok je za Općinu Rugvica cijena oko 18 

eura za 4 odvoza. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio raspravu po 

ovoj točci dnevnog reda. 

 

Ad. 3. 

g. Nenad Jakšić poziva gđu. Paulu Jozipović ispred Odbora za financije i proračun na kratko 

izlaganje. 

gđa. Paula Jozipović kao članica Odbora iznosi zaključak koji je jednoglasno donesen, a kojim 

se predlaže Općinskom vijeću donošenje I. izmjena i dopuna proračuna za 2024. god., koje 

uključuju i dostavljeni prijedlog od strane općinskog načelnika kojim se predlaže povećanje 

stavke sredstava za turističku zajednicu shodno planiram aktivnostima u 2024. god., te stavka 

za rekonstrukciju nogostupa. 

g. Mato Čičak ukratko navodi izmjene proračuna: povećava se stavka obilježavanja prigodnih 

datuma, stavka rashoda za održavanje kapitalnih objekata, nabava i postavljanje uređaja za 

snimanje brzine jer se ide na nabavu šest kućišta i jednu fiksnu kameru, stavka usluge tiska, 

povećavaju se sredstva za udruge, naknada Crvenom Križu, nova stavka nabavke čamaca za 

ribolovno društvo, nova stavka sufinanciranja rada glazbene škole. Program održavanja 

kapitalnih objekata usklađuje se I. Izmjenama programa održavanja komunalne infrastrukture 

za 2024. god gdje se povećava stavka energetska obnova mali dom u Oborovu, dodaje se nova 

stavka sufinanciranje ŽUC-a zbog rekonstrukcije ceste i spajanje nogostupa, dodaje se nova 

stavka HDD bušenje na tri mjesta u zoni radi izmještanja dalekovoda u zoni, povećanje stavke 

izgradnje vanjske teretane sukladno procjeni, za što su nam odobrena sredstva, povećava se 

stavka Izgradnje spomenika 2. gardijskoj brigade. 

g. Emil Majstorović postavlja pitanje što je se događa u poduzetničkoj zoni da je zemlja opet 

uzorana. 

g. Mato Čičak odgovara kako su parcele prodane kupcima, te više nisu u općinskom vlasništvu. 

g. Emil Majstorović ističe problem blata po cesti, radi čega ulazi mulj u šahtove. 

g. Nenad Jakšić kaže kako poljoprivrednici zemlju obrađuju radi poticaja. 

g. Ivica Gavran postavlja pitanje otkud će ići biciklistička staza prema Ikei. 

g. Mato Čičak odgovara da će biciklistička staza ići od županijske ceste sve do rotora kod Ikee. 

 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 

glasova „za“ donosi 

 

I. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 

godinu, 

a) I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu, 

b) I. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu. 

 

Ad. 4. 

g. Nenad Jakšić navodi da je zaključak identičan prošlogodišnjem, odnosno da su uvjeti isti kao 

i za dodjelu božićnice. Kao razliku od prošlogodišnje uskrsnice ističe da pravo na uskrsnicu 

ostvaraju i korisnici osobne invalidnine.  

 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 glasova 

„za“ donosi 



Z A K L J U Č A K 

o isplati uskrsnice umirovljenicima, korisnicima zajamčene minimalne naknade, korisnicima 

nacionalne naknade za starije osobe i korisnicima osobne invalidnine u 2024. godini. 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća zaključio sjednicu u 08,26 sata. 

 

 

 

Zapisničarka:      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Marija Čabraja            Nenad Jakšić 


